
Protokół Nr XIX/20

z XIX sesji Rady Miejskiej, która odbyła się 20 maja 2020 r. on-line.
    
Stan radnych – 23, 
Obecnych – 23 ( lista obecności -zał. Nr  1), radni zostali skutecznie powiadomieni o sesji.
                                 
Ad.1
Przewodniczący  Rady   Krzysztof  Rąkowski -przedstawił  zasady  glosowania  on-line
otworzył  o  godz.  13.00   XIX  sesję  Rady  Miejskiej  w  Pabianicach.  Powitał  Radnych,
Prezydenta z jego najbliższymi współpracownikami oraz pozostałych zaproszonych gości. 
Sesja została zwołana na wniosek Prezydenta (zał. Nr  2). Radni otrzymali porządek (zał.
Nr  3). 

Ad.2
Prezydent   Miasta   Grzegorz  Mackiewicz  przedstawił    projekt  uchwały      w  sprawie
określenia wykazu kąpielisk na terenie Gminy Miejskiej Pabianice na rok 2020   (Zał. nr   4  ) 
Uzasadnienie -Zgodnie z art. 37 ust.1 i 2 ustawy z dnia 20 lipca 2017 roku Prawo Wodne
(t. j. Dz. U z 2020 r. poz. 310, 284, 695) rada gminy określa w drodze uchwały będącej
aktem prawa miejscowego, corocznie do dnia 20 maja sezon kąpielowy, który obejmuje
okres między 1 czerwca a 30 września oraz wykaz kąpielisk na terenie gminy lub na
polskich obszarach morskich przyległych do danej gminy. 
Przez kąpielisko  rozumie  się  wyznaczony przez radę gminy wydzielony i  oznakowany
fragment wód powierzchniowych, wykorzystywany przez dużą liczbę osób kąpiących się,
pod warunkiem że w stosunku do tego kąpieliska  nie  wydano stałego zakazu kąpieli;
kąpieliskiem nie  jest:  pływalnia,  basen  pływacki  lub  uzdrowiskowy,  zamknięty  zbiornik
wodny  podlegający  oczyszczaniu  lub  wykorzystywaniu  w  celach  terapeutycznych,
sztuczny,  zamknięty  zbiornik  wodny,  oddzielony  od  wód  powierzchniowych  i  wód
podziemnych - art. 16 pkt. 22 cyt. ustawy. Na podstawie art. 37 ust. 3 cyt. ustawy Miejski
Ośrodek  Sportu  i  Rekreacji  w  Pabianicach  przekazał  Prezydentowi  Miasta  Pabianic
wniosek o  umieszczenie  w wykazie  kąpielisk,  kąpielisko,  które  miałoby być  otwarte  w
sezonie kąpielowym we wskazanym w treści uchwały okresie.  Projekt uchwały,  wraz z
wnioskami  i  dokumentami  Prezydent,  do  dnia  28  lutego,  przekazał  do  zaopiniowania
Wodom Polskim,  właściwemu organowi  Inspekcji  Ochrony Środowiska i  państwowemu
powiatowemu inspektorowi sanitarnemu - art.  37 ust.  12 cyt.  Ustawy.  Przeprowadzono
także konsultacje  społeczne poprzez opublikowanie informacji  o podaniu do publicznej
wiadomości ww. projektu uchwały na tablicy ogłoszeń w Biuletynie Informacji Publicznej z
możliwością wniesienia przez mieszkańców uwag. Wszystkie ww. instytucje pozytywnie
zaopiniowały  projekt  uchwały,  natomiast  mieszkańcy  w  drodze  konsultacji  nie  wnieśli
uwag. Wobec powyższego przedstawiamy projekt uchwały w sprawie określenia wykazu
kąpielisk na terenie Gminy Miejskiej  Pabianice na rok 2020, gdzie w wykazie kąpielisk
umieszczony został  wydzielony fragment  wód powierzchniowych,  na  którym Prezydent
zamierza  utworzyć  kąpielisko,  którego  organizatorem będzie  Miejski  Ośrodek  Sportu  i
Rekreacji Pabianicach. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty,Kultury i Sportu Iwona Marczak -przedstawiła pozytywną
opinię Komisji.

Radny Piotr Różycki – zapytał o morsów jak wygląda sytuacja z regulaminem kąpieliska
czy to obowiązuje czy nie, kto wprowadził.

Prezydent  Miasta  Grzegorz Mackiewicz- regulamin jest ustalony z stowarzyszeniami i



morsami,  jest  to  uzgodnione  z  nimi.  Mogą  korzystać  z  kapieliska  po  uzgodnieniu  z
dyrektorem.

Radny Piotr Różycki – kto powołał regulamin i kto ustala zasady.

Prezydent  Miasta  Grzegorz Mackiewicz-chyba dyrektor ośrodka, sprawdzi i odpowie.

Głosowanie: za przyjęciem uchwały–23, przeciw-0, wstrzymało się -0. Wyniki głosowania
imiennego (zał. Nr 5). Podjęto uchwałę Nr XIX/223/20  (zał. Nr  6).
Pismo do Terenowej Stacji Sanitarno- Epidemilogicznej (zał. Nr  7).

Prezydent  Miasta  Grzegorz  Mackiewicz-  regulamin  wprowadził  dyrektor  MOSiR
zarządzeniem.

Ad.3
Prezydent  Miasta  Grzegorz  Mackiewicz  przedstawił    projekt  uchwały      w  sprawie
dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia specjalności i form
kształcenia  oraz  podziału  środków  dla  nauczycieli  zatrudnionych  w  szkołach
prowadzonych przez miasto Pabianice   (Zał. nr   8  ) 
Uzasadnienie - W związku z otrzymanym pismem z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego nr
PNIK.- 1.4131.299.299.2020PNIK-I.4131.299.2020 z dnia 27 kwietnia 2020 r. dotyczącego
zastrzeżeń co do legalności uchwały nr XVII/205/20 Rady Miejskiej w Pabianicach z dnia
19 lutego 2020 r. w sprawie dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli
oraz  podziału  środków dla  nauczycieli  zatrudnionych  w  szkołach  prowadzonych  przez
miasto Pabianice, zaistniała konieczność podjęcia nowej uchwały z uwzględnieniem uwag
zawartych w w/w piśmie i dostosowaniem ich do obowiązujących przepisów prawa. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty,Kultury i Sportu Iwona Marczak -przedstawiła pozytywną
opinię Komisji.

Nie było głosów w dyskusji.

Głosowanie: za przyjęciem uchwały–22, przeciw-0, wstrzymało się -0.Jeden radnych nie
brał udziału. Wyniki głosowania imiennego (zał. Nr 9).Podjęto uchwałę Nr XIX/224/20  (zał.
Nr 10).

Ad.4
Skarbnik  Miasta  Katarzyna  Muszyńska  przedstawiła    projekt  uchwały     w  sprawie    zmian
budżetu miasta Pabianic na 2020 r. – proj. nr   1.  (Zał. Nr   11  ) 
Uzasadnienie  -  W  związku  z  pismem  z  Łódzkiego  Urzędu  Wojewódzkiego  w  Łodzi
FN4.3111.1.2020 z dnia 6 kwietnia 2020 r.  zmniejsza się dochody budżetu państwa o
kwotę 17.500 zł. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Bożenna Kozłowska przedstawiła pozytywną
opinię Komisji.

Przewodniczący Komisji  Spraw Społecznych Piotr  Duraj  -przedstawił  pozytywną opinię
Komisji. 

Nie było głosów w dyskusji.

Głosowanie: za przyjęciem uchwały–13, przeciw-0, wstrzymało się -0. Wyniki głosowania



imiennego (zał. Nr 12).Podjęto uchwałę Nr XIX/225/20   (zał. Nr 13).
Ad.5
Skarbnik  Miasta  Katarzyna  Muszyńska  przedstawiła    projekt  uchwały     w  sprawie    zmian
budżetu miasta Pabianic na 2020 r. – proj. nr   2.  (Zał. nr   14  ) 
Uzasadnienie 
I. Zmniejszenie planu dochodów i wydatków w łącznej kwocie 300.413 zł. 
Zwiększenie dochodów z następujących_tytułów: 
-  o  kwotę  134.268  zł  dochodów  bieżących  z  tytułu  otrzymania  środków
z Solidarnościowego  Funduszu  Wsparcia  Osób  Niepełnosprawnych  na  finansowanie
zadania resortowego Programu Ministra Rodziny,  Pracy i  Polityki  Społecznej  „Asystent
osobisty osoby niepełnosprawnej",
 -  o  kwotę  133.875  zł  dochodów bieżących  z  tytułu  podpisania  w  dniu  08.01.2020  r.
Porozumienia  nr  1/2020  w  sprawie  organizacji  Prac  Społecznie  Użytecznych  oraz
Aneksu nr 1 w dniu 27.02.2020 do porozumienia nr 1/2020,
 - o kwotę 10.000 zł z tytułu „Wpływów z rozliczeń/zwrotów z lat ubiegłych" 
Zmniejszenie dochodów z następujących tytułów:
 - o kwotę 10.000 zł z tytułu „Wpływów z rożnych dochodów",
 - o kwotę 544.370 zł w związku ze zmniejszeniem subwencji oświatowej na podstawie
pisma Ministra Finansów z dnia 10 kwietnia 2020 r., znak ST3.4750.1.2020, 
- o kwotę 24.186 zł w związku ze zmniejszeniem dochodów z tytułu udziału gmin w PIT
na 2020  r.  na  podstawie  pisma  Ministra  Finansów  z  dnia  10  kwietnia  2020  r.,
znak ST3.4750.1.2020,
 Zwiększenie datków z następujących tytułów:
-  o  kwotę  134.268  zł  wydatków  bieżących  z  tytułu  otrzymania  środków
z Solidarnościowego  Funduszu  Wsparcia  Osób  Niepełnosprawnych  na  finansowanie
zadania resortowego Programu Ministra Rodziny,  Pracy i  Polityki  Społecznej  „Asystent
osobisty osoby niepełnosprawnej",
 -  o  kwotę  133.875  zł  wydatków bieżących  z  tytułu  podpisania  w  dniu  08.01.2020  r.
Porozumienia  nr  1/2020  w  sprawie  organizacji  Prac  Społecznie  Użytecznych
oraz podpisaniem w dniu 27.02.2020 r. Aneksu nr 1 do porozumienia nr 1/2020,
 -  o  kwotę  1.000  zł  na  utrzymanie  i  konserwację  kwater  żołnierzy  Wojska  Polskiego
z 1939 r,  dział  710,  rozdział  71035,  w  grupie  wydatki  bieżące  jednostek  budżetowych
związane z realizacją ich statutowych zadań,
 - o kwotę 115,56 zł z tytułu rozliczenia zwrotu niewykorzystanych w 2019 roku środków
projektu  finansowanego  z  UE pn:  „  Podniesienie  kompetencji  cyfrowych  mieszkańców
województw: kujawsko-pomorskiego i łódzkiego" w związku z niewykorzystaniem całości
środków w roku 2019.
 Zmniejszenie wydatków z następujących tytułów: 
 - o kwotę 544.370 zł w związku ze zmniejszeniem subwencji oświatowej na podstawie
pisma Ministra Finansów z dnia 10 kwietnia 2020 r., znak ST3.4750.1.2020. Zmniejsza
się plan  wydatków  w  placówkach  oświatowych  w  grupie  wynagrodzenia  i  pochodne
od wynagrodzeń,
 -  o  kwotę  115,56 zł  w  Wydziale  Edukacji,  Kultury i  Sportu  w grupie  wydatki  bieżące
jednostek budżetowych związane z realizacją ich statutowych zadań,
 -  o  kwotę  1.000  zł  na  utrzymanie  i  konserwację  kwater  żołnierzy  Wojska  Polskiego
z 1939 r,  dział  750,  rozdział  75023,  w  grupie  wydatki  bieżące  jednostek  budżetowych
związane z realizacją ich statutowych zadań,
 - o kwotę 24.186 zł w związku ze zmniejszeniem dochodów z tytułu udziału gmin w PIT
na 2020  r.  na  podstawie  pisma  Ministra  Finansów  z  dnia  10  kwietnia  2020  r.,
znak ST3.4750.1.2020, zmniejsza się plan rezerwy ogólnej.
II.  Dokonuje  się  zmian  w  załączniku  inwestycyjnym  i  limitów  na  programy  i  projekty
realizowane  ze  środków  pochodzących  z  budżetu  UE,  w  związku  z  podjętymi



Zarządzeniami Prezydenta Miasta Pabianic na podstawie art.15 zn pkt 1 ustawy z dnia
2 marca  2020r.  o  szczególnych  rozwiązaniach  związanych  z  zapobieganiem,
przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych
nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. Z 2020 r poz.374, 567, 568, 695) i rozporządzeniem
Ministra  Zdrowia  z  dnia  20  marca  2020  r.  w  sprawie  ogłoszenia  na  obszarze
Rzeczypospolitej Polskiej stanu epidemii (Dz. U. Z 2020 r. poz. 491, 522, 531, 565). 

Przewodnicząca Komisji Oświaty,Kultury i Sportu Iwona Marczak -przedstawiła pozytywną
opinię Komisji.

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Bożenna Kozłowska przedstawiła pozytywną
opinię Komisji.

Przewodniczący Komisji  Spraw Społecznych Piotr  Duraj  -przedstawił  pozytywną opinię
Komisji. 

Radna Joanna Kupś – w dziale 851 przesunięcie do działu  853-  kwota 115 tys. zł  zł prosi
o szerszą informację. W  Wydziale Spraw Społecznych i Gospodarczych wykonanie w
dziale  750   montaż  drzwi  w  PCM,  ile  tych  drzwi  czy   był  przetarg  czy  zapytanie
cenowe.Kto o to wnioskował.

Radna Bożenna Kozłowska- w tej uchwale jest temat zmniejszenia subwencji oświatowej
na  wynagrodzenia,  a  czeka  nas  podwyżka  dla  nauczycieli  dziś  koszt  wynagrodzeń
nauczycieli 24 mln zł  dla  330 nauczycieli. Większość nauczycieli mianowani  z pensją
6.200 zł brutto.
Dochody bieżące dot. asystentów osoby niepełnosprawnej. Mamy środki na 3 asystentów
dla 11 rodzin,  program pilotażowy, a jak nie będzie w przyszłym roku środków.

Radny Dariusz Cymerman- jaki wpływ będzie  miał na budżet zmniejszenie  subwencji
oświatowej. Asystenci osób niepełnosprawnych - ten program  czy on  jest tylko na rok czy
dłużej.

Skarbnik Miasta  Katarzyna Muszyńska- do radnej J. Kupś -  jest to kwota 115,65 zł projekt
realizowany na przestrzeni  lat  2019-2020 nie możemy zwrotu zrobić  z  dochodu z  lat
poprzednich dlatego w tym roku te 115 zł. To taki techniczny manerw.
Subwencja oświatowa zdejmujemy w pełnej wysokości kwotę i szukamy oszczędności, a
teraz ta sytuacja  epidemiologiczna na  razie szukamy dalej bo brakuje środków.

Prezydent  Miasta  Grzegorz  Mackiewicz- o  0,5  mln  zł  mniej  subwencji,  ale  mniejsze
wpływy będą też z innych pozycji  np.  podatku od osób fizycznych o 2 mln zł  mniej  z
Ministerstwa wpłynęło.
I  transza z rezerwy celowej z tarczy kryzysowej przeznaczone dla PCM- uszczelnienie
wejść,  ale  z  zachowaniem  zagrożenia  p.poż.  6-  8  par  drzwi  zakupione  w  trybie
uproszczonym i to jest bramka bezpieczeństwa po ukazaniu się pandemii.

Naczelnik  Monika  Szewczyk-  asystent  osoby  niepełnosprawnej  jest  to   program
pilotażowy. Wojewoda nie informował czy będzie  kontynuowany w przyszłym roku, na ten
moment objęte będzie 11 osób- 3 asystentów. My widzimy że ten program jest potrzebny.

Radna Dorota Pędziwiatr- zał nr 4 - wykaz inwestycji z budżetu obywatelskiego czy te co
wygrały czy są realizowane.



Radna  Małgorzata  Grabarz-  program-  jest  11  osób  objętych,  a  jeśli  będzie  więcej
potrzebujących. Jak sytuacja finansowa z programem.

Prezydent Miasta Grzegorz Mackiewicz- w budżecie danego roku są wpisane te  zadania
z budżetu obywatelskiego  co wygrały i do realizacji w roku następnym. Na razie do k.VI
wstrzymane te co  były w trakcie  procedury  konkursowej i przetargowej. Te co wyłonione i
podpisane będą realizowane.

Naczelnik Monika Szewczyk- nie możemy więcej zatrudnić, nie będziemy pozostawić bez
opieki potrzebujących. Ale w programie jest  tylko 3 asystentów i 11 podopiecznych.

Głosowanie:  za  przyjęciem  uchwały–22,  przeciw-0,  wstrzymało  się  -0.1  nie  brał
udziału.Wyniki głosowania imiennego (zał. Nr 15). Podjęto uchwałę Nr XIX/226/20  (zał. Nr
16).

Ad.6
Skarbnik  Miasta  Katarzyna  Muszyńska  przedstawiła    projekt  uchwały     w  sprawie    zmian
budżetu miasta Pabianic na 2020 r. – proj. nr   3.  (Zał. nr   1  7) 
Uzasadnienie -Zmiana planu finansowego w Zakładzie Gospodarki Mieszkaniowej wynika
z  urealnienia  po  stronie  przychodów i  kosztów  stanu  środków obrotowych  zgodnie  z
wykonaniem wg bilansu zamknięcia 2019 r. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Bożenna Kozłowska przedstawiła pozytywną
opinię Komisji.

Przewodnicząca Komisji  Zarządzania Mieniem Komunalnym Joanna Kupś przedstawiła
pozytywną opinię Komisji.

Nie było głosów w dyskusji.
Głosowanie: za przyjęciem uchwały–23, przeciw-0, wstrzymało się -0. Wyniki głosowania
imiennego (zał. Nr 18).Podjęto uchwałę Nr XIX/227/20   (zał. Nr 19).

Przewodniczacy Rady poinformował, że 3 projekty uchwał związane są z przyznawaniem
nagród dla najzdolniejszych uczniów i omówimy  je en-bloc.

Naczelnik  Arkadiusz  Bujacz-nastąpiła  likwidacja  gimnazjów  i  chcieliśmy   dostosować
naszą  uchwałę  do  obowiązujących  przepisów,  funkcjonowała  12  lat.  Została  uchylona
przez Wojewodę. Stanowisko Wojewody jest takie, że nie ma podstawy prawnej  i Rada
powinna opracować 3 różne regulaminy  dotyczące przyznawania stypendiów w sporcie,
kulturze i  nauce  opartej na 3 różnych ustawach. Te podstawy to całkiem inny katalog
beneficjentów np. trenerzy ,kluby sportowe, organizacje. My w budżecie mieliśmy tylko 12
tys. zł., a tam jest inna skala środków. Dlatego musimy uchylić te uchwały.

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty  Iwona  Marczak-  jest  oburzona,  że  po  12  latach
Wojewoda uchyla tę uchwałę jako niezgodną z prawem. W dobie pandemii  gdzie dużo
rodzin ma trudną sytuację i  jest  potrzebna taka pomoc dla  najzdolniejszych uczniów i
Wojewoda pozbawił Radę Miejską takiej możliwości.

Radna  Bożenna  Kozłowska-  była  członkiem  tej  komisji,  dzięki   tej  nagrodzie  kariery
niektórych uczniów napierały tempa, szkoda, że nie może funkcjonować.



Radny  Krzysztof  Hile  –  czy  możemy  zrobić  3  oddzielne  stypendia   i  czy  możemy
ograniczyć tylko dla uczniów.

Radna Joanna Kupś – co w ogóle z nagrodami dla uczniów.

Naczelnik  Arkadiusz  Bujacz-  to  pytanie  nie  związane  z  tymi   uchwałami   bo  to  inne
regulaminy.,  poza tym to inna skala pieniądzy i  trzeba zastanowić się czy w tej chwili nas
na to stać, i dodatkowo zrobić konsultacje społeczne.

Przewodniczący Rady Krzysztof Rąkowski– trudno  powiedzieć, długi proces legislacyjny
poza tym co z konsultacjamii w dobie pandemii.

Radny Dariusz Cymerman- czy mamy  rozeznanie jak to w innych miastach rozwiązano.

Przewodniczący Rady Krzysztof Rąkowski–nie wie bo to był nasz pomysł.

Prezydent Grzegorz Mackiewicz- - dziękuje tym którzy włożyli  pracę w tworzenie tego.
Było   to  docenienie  osób  zdolnych,  bo  naszą  ideą  było  uhonorowanie  naszych
pabianickich dzieci, a teraz  musiałoby być dostępne dla wszystkich.

Naczelnik Arkadiusz Bujacz- podobna uchwała w Ksawerowie w oparciu  o obecne kryteria
ale  to  Prezydent  przyznaje  nie  Rada  miejska.  Nie  można  zrealizować  celu  jaki  nam
przyświecał.

Ad.7
Przewodniczący  Rady  Miejskiej    Krzysztof  Rąkowski    przedstawił    projekt  uchwały      w
sprawie uchylenia uchwały Nr XVIII/214/20 Rady Miejskiej w Pabianicach z dnia 17 marca
2020 r. w sprawie powołania Komisji Konkursowej do spraw  przyznawania stypendiów
Rady Miejskiej w Pabianicach dla najzdolniejszych uczniów, mieszkańców Gminy Miejskiej
Pabianice   (Zał. nr   20  ) 
Uzasadnienie  -Uchwałą  Nr  XVIII/214/20  z  dnia  17  marca  2020r.  Rada  Miejska  w
Pabianicach  powołała  Komisję  Konkursową  do  spraw przyznawania  stypendiów Rady
Miejskiej  w  Pabianicach  dla  najzdolniejszych  uczniów,  mieszkańców  Gminy  Miejskiej
Pabianice.  Zasady  powołania  ww.  Komisji  konkursowej  zostały  uregulowane  w
Regulaminie przyznawania stypendiów Rady Miejskiej w Pabianicach dla najzdolniejszych
uczniów, mieszkańców Gminy Miejskiej Pabianice, przyjętym w uchwale Nr XVIII/213/20 z
dnia 17 marca 2020r., która została wyeliminowana z obrotu prawnego. W rozstrzygnięciu
nadzorczym  z  dnia  16  kwietnia  2020r.  znak:  PNIK-I.4131.279.2020  Wojewoda  Łódzki
stwierdził  bowiem  nieważność  ww.  uchwały.  W  związku  z  powyższym  należy  uchylić
uchwałę Nr XVIII/214/20, wydaną na podstawie uchwały Nr XVIII/213/20. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty,Kultury i Sportu Iwona Marczak -przedstawiła pozytywną
opinię Komisji.

Nie było głosów w dyskusji.
Głosowanie: za przyjęciem uchwały–13, przeciw-0, wstrzymało się -1.Wyniki głosowania
imiennego (zał. Nr 21). Podjęto uchwałę Nr XIX/228/20  (zał. Nr 22).

Ad.8
Przewodniczący Rady Miejskiej   Krzysztof Rąkowski   przedstawił   projekt uchwały   w sprawie
utraty mocy uchwały Nr XXV/307/16 Rady Miejskiej  w Pabianicach z dnia 21 kwietnia



2016 r. w sprawie Regulaminu przyznawania nagrody  Rady Miejskiej w Pabianicach dla
najzdolniejszych uczniów, mieszkańców Gminy Miejskiej Pabianice   (Zał. nr   23  ) 
Uzasadnienie  -Uchwałą  Nr  XVIII/213/20  z  dnia  17  marca  2020r.  Rada  Miejska  w
Pabianicach  przyjęła  nowy  Regulamin  przyznawania  stypendiów  Rady  Miejskiej  w
Pabianicach  dla  najzdolniejszych  uczniów,  mieszkańców  Gminy  Miejskiej  Pabianice,
uchwalając jednocześnie w § 2 utratę mocy Uchwały Nr XXV/307/16 Rady Miejskiej w
Pabianicach  z  dnia  21  kwietnia  2016r.  w sprawie  przyjęcia  Regulaminu przyznawania
nagrody Rady Miejskiej w Pabianicach dla najzdolniejszych uczniów, mieszkańców Gminy
Miejskiej Pabianice. 
Najistotniejsza zmiana dotyczyła katalogu adresatów uchwały Nr XXV/307/16 z dnia 21
kwietnia  2016r.,  który  obejmował  między innymi  uczniów publicznych  i  niepublicznych
gimnazjów wszystkich typów. Z dniem 31 sierpnia 2019r. gimnazja zakończyły działalność,
w  związku  z  tym  należało  dokonać  w  tym  zakresie  zmiany  w  uchwale.  Inne  zmiany
porządkowały procedurę przyznania stypendium, dotyczyły ograniczenia podmiotów, które
mogą zgłaszać kandydatów do stypendium, składu Komisji konkursowej i nie miały wpływu
na zasady przyznawania stypendium. Wojewoda Łódzki w rozstrzygnięciu nadzorczym z
dnia 16 kwietnia 2020r.  znak: PNIK-1.4131.279.2020 stwierdził  nieważność uchwały Nr
XVIII/213/20 Rady Miejskiej w Pabianicach z dnia 17 marca 2020r., wskazując na istotne
naruszenie prawa, a zwłaszcza przepisów ustawy o systemie oświaty, ustawy o sporcie,
ustawy o organizowaniu i  prowadzeniu działalności  kulturalnej  i  ustawy o samorządzie
gminnym. Po przeanalizowaniu stanu prawnego należy stwierdzić, że brak jest podstaw
prawnych dla dotychczas obowiązujących rozwiązań i możliwości przyznawania nagród
przez  Radę  Miejską.  Wszystkie  wymienione  w  rozstrzygnięciu  nadzorczym  ustawy
przewidują możliwość stworzenia stosownych regulaminów przez Radę dla danego typu
nagrody (dla znacznie szerszego katalogu odbiorców), które byłyby przyznawane przez
Prezydenta Miasta. 
W związku z tym, że uregulowania, wskazane w rozstrzygnięciu nadzorczym Wojewody
Łódzkiego jako naruszające prawo, zawarte są też w uchwale Nr XXV/307/16 z dnia 21
kwietnia 2016r., należy stwierdzić utratę mocy ww.uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty,Kultury i Sportu Iwona Marczak -przedstawiła pozytywną
opinię Komisji.
Nie było głosów w dyskusji.

Głosowanie: za przyjęciem uchwały–13, przeciw-0, wstrzymało się -0. Wyniki głosowania
imiennego (zał. Nr 24).Podjęto uchwałę Nr XIX/229/20   (zał. Nr 25).

Ad.9
Przewodniczący  Rady  Miejskiej    Krzysztof  Rąkowski  przedstawił      projekt  uchwały      w
sprawie utraty mocy uchwały Nr VII/87/19 Rady Miejskiej w Pabianicach z dnia 15 maja
2019 r. w sprawie powołania Komisji Konkursowej do spraw przyznawania nagrody Rady
Miejskiej  w  Pabianicach     dla  najzdolniejszych  uczniów,  mieszkańców  Gminy  Miejskiej
Pabianice   (Zał. nr   26  ) 
Uzasadnienie- Uchwałą Nr VII/87/19 z dnia 15 maja 2019r. Rada Miejska w Pabianicach
powołała  Komisję  konkursową  do  spraw  przyznawania  nagrody  Rady  Miejskiej  w
Pabianicach  dla  najzdolniejszych  uczniów,  mieszkańców  Gminy  Miejskiej  Pabianice.
Konieczność powołania ww. Komisji  uregulowana zostały w Regulaminie przyznawania
nagrody Rady Miejskiej w Pabianicach dla najzdolniejszych uczniów, mieszkańców Gminy
Miejskiej  Pabianice,  uchwalonym w uchwale nr )0(V/307/16 z dnia 21 kwietnia  2016r.,
która  została  wyeliminowana  z  obrotu  prawnego.  W  związku  z  powyższym  należy
stwierdzić utratę mocy uchwały nr VII/87/19 w sprawie powołania Komisji konkursowej. 



Przewodnicząca Komisji Oświaty,Kultury i Sportu Iwona Marczak -przedstawiła pozytywną
opinię Komisji.

Nie było głosów w dyskusji.
Głosowanie: za przyjęciem uchwały–22, przeciw-0, wstrzymało się -1. Wyniki głosowania
imiennego (zał. Nr 27).Podjęto uchwałę Nr XIX/230/20  
 (zał. Nr 28).

Ad.10 do  18
Przewodniczący  Rady   Krzysztof  Rąkowski   zapytał  czy  są   pytania  i  uwagi  do
przedłożonych sprawozdań i raportów:
- Informacja o sprawozdaniu WSL za IV Kw.2019 (Zał. nr  29)
- Informacja o sprawozdaniu WEKS z wysokości średnich wynagrodzeń za 2019-(Zał. nr
30)
-Informacja o raporcie z wykonania zadań Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 2019
(Zał. nr 31)
-Informacja o sprawozdaniu z realizacji Programu Wspierania Rodziny za rok 2019 (Zał. nr
32)
-Informacja o sprawozdaniu z realizacji zadań wspierania rodziny za rok 2019  (Zał. nr 33)
- Informacja o raporcie z wdrażania Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych za
rok 2019 (Zał. nr 34)
- Informacja o ocenie zasobów pomocy społecznej za rok 2019 (Zał. nr 35)
-  Informacja  o  sprawozdaniu  z  realizacji  programu  współpracy  z  organizacjami
pozarządowymi na rok 2019 (Zał. nr 36)
- Informacja o sprawozdaniu WSL za I Kw.2020 (Zał. nr 37)

Nie było pytań i uwag. Przyjęto informacje o sprawozdaniach i raportach.

Ad.19
Przewodniczący Rady  Krzysztof Rąkowski   przypomniał -o konieczności złożenia przez
radnych oświadczeń majątkowych do k. maja.

Radna Bożenna Kozłowska-  do sprawozdania MCPS - funkcjonował asystent rodziny,
było to ze środków rządowych w całości, teraz 400 tys. zł z naszego budżetu, a z budżetu
państwa 180 tys. zł.
Programy unijne „Droga do przemiany”  i  inne ,czy w tych programach wynagrodzenia 116
tys. zł, które  stanowią znaczną pozycję, czy te wynagrodzenia to osoby z zewnątrz czy
też asytenci zatrudnieni w MCPS.

Radna Alicja Jóźwiak- czy jest jakaś podjęta decyzja w sprawie sportowych weekendów
na Lewitynie. 

Prezydent Miasta Grzegorz Mackiewicz- w sprawie MCPS - sprawdzi ale system mieszany
część pracowników zewnętrznych, część nasi pracownicy,  wykonują po godzinach swojej
pracy zawodowej. Przekaże szczegółową informacje dla radnej.
W parku i  na Lewitynie w kolejnych odmrożeniach będą zajęcia na obiektach sportowych,
na chwilę obecną nie  są dopuszczone bo nie  ma tam boisk,  czekamy na wznowienie
zajęć, ale nie wie od kiedy.
Poinformował  o  planach  przekazania  budynku  z  gospodarstwem   ogrodniczym  jednej
organizacji. Wyraziła zgodę  na przejęcie organizacja Rampa, jest to adres -20 Stycznia
102, teraz mają   budynek  na ul. Poprzecznej i bardzo  ładnie to urządzili.
Budynek, o którym mowa znajduje się  w pasie drogowym i jeśli będzie droga realizowana



to musi być wyburzony.  Chce przekazać na 10 lat  dla wykonywania celów fundacji  za
1gr/m2 pow. Generalnie chodzi o to, żeby osoby  wykluczone wracały do społeczeństwa.
Dziękuje stowarzyszeniu Rampa, że podejmuje się kolejnej działalności i  życzy zdrowia.

Radna Aleksandra Stasiak- fundacja ma nieruchomość na ul.  Poprzecznej 1200 m2, ta
pow.  nie  jest  w  całości  wykorzystana  pod  działalność  statutową  1,2,3  piętro  nie
wykorzystane, dlatego czy zasadne jest  przekazywać im  kolejny obiekt. Czy do tej opinii
związanej  z  zasadnością  było  informacja   z  Wydziału  Spraw  Społecznych,  gdzie  są
monitorowane  organizacje  społeczne  czy  prawidłowo  realizowane  zadania,  ilu
uczestników  tam przebywa.
Może  powinno się to sprzedać, ale Prezydent uprzedził, że nie takiej możliwości.
Opłata 1gr za m2 ,a podobne stowarzyszenia płacą 50 gr/m2.

Radna Monika  Urbańska-  do  Pani  Moniki  Szewczyk  czy w jednostkach miejskich  jest
realizowany  program   wspierania  i  aktywizowania   osób  poprzez  profilaktykę   przez
specjalistów, czy  w dobie kryzysu stać nas na powielanie stosowania profilaktyki  , kto
będzie  merytorycznie   sprawdzał  tą  realizację  działań.   Czy Rampa   jest  wpisana  w
dlugoletni program wspierania rodziny 
 do Prezydenta wniosek o dzierżawę na rzecz fundacji wnosi o adres 106, a Pan podał
102. Która nieruchomość bo  dokumenty nie są spójne Budynek jest w strefie 110 KV, nie
powinni  tam przebywać ludzie, więc  na jakiej podstawie budynek będzie użytkowany.

Radna Joanna Kupś – czy to adres  102,  czy 106,  prosi o wyjaśnienie tego, jakie są
zasady w przyznawaniu lokali miasta dla stowarzyszeń.

Radny Dariusz Cymerman- w jakim zakresie MCPS współpracuje z tym stowarzyszeniem.
Wyjaśnienie numeracji tej lokalizacji. W jakim stanie technicznym ten budynek. Jaki okres
wypowiedzenia  mniejszy  niż  10  lat.  Wysokość  opłat  jak  się   to  ma  z  innymi
stowarzyszeniami.

Przewodniczący Rady  Krzysztof Rąkowski–te pytania są od razu z pewną tezą, trochę
ostrożnie,  był  osobiście oglądać dokonania Rampy i  rudera zamieniła się w użyteczny
budynek,  środki  pozyskali  z  zewnątrz  od  sponsorów  wykonując  robotę  na  rzecz
mieszkańców odciążając miasto.

Radny Włodzimierz Stanek- zszokowany wypowiedziami radnych, wyczywa niechęć do
fundacji   bardzo  ceni  dokonania  człowieka  Rampy.  To,  że  nie  wszystko  zrobione  i
wykończone to wiąże się ze środkami, wielu ludziom  pomaga.Dobrze może zaprosić na
sesję lub komisję D. M. żeby przybliżył działalność.To czy adres  102 czy 106 to trzeba
wyjaśnić.

Przewodniczący Rady  Krzysztof  Rąkowski–to  raczej  troska  przewodniczącej  komisji  o
zasoby majątkowe miasta.

Prezydent  Miasta  Grzegorz  Mackiewicz-  jest  to  indywidualna  decyzja  prezydenta,
przekazał ją grzecznościowo radnym. Budynek 8-9 lat nie ogrzewany i  nie użytkowany
więc  proszę  wyobrazić  jaki  jego  stan.  Najlepszą  odpowiedzią  będzie  przejechanie  się
radnych do tego obiektu i jaki nakład pracy włożono. Pan D.M nie wystąpił o 1 zł na jego
remont  ,ma  duży  szacunek  do   jego  działalności  i  nie  wycofa  się  z  tej  decyzji  bo
zobowiązał  się.  Oczywiście  miasto  realizuje  swoje  zadania  profilaktyki,  ale  czy
wystarczająco  jej jest. We wniosku pewnie jest błąd w nr nieruchomości, ponieważ  jest to
bardzo  duża  nieruchomość  i  wymagająca  remontu  dlatego  stawka  1  gr.  Pojedziecie



Państwo  i  zobaczycie  jak  działa,  do  tej  pory  różnym  fundacjom  proponowaliśmy
przekazanie na tej samych zasadach i nikt tego nie chciał.
My  jako urząd i MCPS pozytywnie oceniamy współpracę z Rampą.

Radna  Joanna  Kupś-  ad  vocem  do   radnego  Wł.  Stanka  nie  zrozumiał  Pan  mojej
wypowiedzi i prosi nie wprowadzać ludzi  w błąd  bo nie neguje pracy  stowarzyszenia
Rampy  i  żadna z tych  osób nie  negowała.  Chciałam poznać zasady ona je  zna,  ale
chciała żeby były przedstawione.

Radna Aleksandra Stasiak -też do r.  W. Stanka skoro  fundacja nie ma środków żeby
zakończyć ten na ul. Poprzecznej to skąd mają na kolejny remont.

Radna Monika Urbańska – popiera  r. A. Stasiak,  prosi  o odpowiedź co jest w linii 110 kV
i przepisów budowlanych związanych z przebywaniem tam ludzi.

Radny Dariusz Cymerman- chce uspokoić  radnego W. Stanka w żaden  sposób  nie jest
przeciw jeśli jest szansa wyremontować i doprowadzić do użytkowania budynek to nie ma
pytań.

Radna Dorota Pędziwiatr- zabrała głos jako przewodnicząca Forum organizacji, niestety
zostało zerwane połączenie on-line.

Prezydent  Miasta  Grzegorz  Mackiewicz-  rozmawiał  z  D.M.  wyznaczy  termin  i  pokaże
obiekt  którym obecnie dysponuje.  Dostosowanie 102 Stycznia-  jak plan  miejscowy się
pojawił  nie można  prowadzić innej działalności ale było to gospodarstwo rolne i  dalej
można tak użytkować.  Pan D.M konsultował  to ze Starostwem i może prowadzić taką
działalność  i   terapię  zgodnie  z  obowiązującym  planem.  Na  20  Stycznia  nie  będzie
rozbudowa  dotychczasowej  działalności  Rampy,  tylko  podjęcie  innej  działalności
terapeutycznej np.hodowli, produkcji rolnej itd. Był kilka razy ze stowarzyszeniem oglądać
ten obiekt i chce jak najszybciej  im przekazać, żeby dalej nie niszczała.

Przewodniczący  Rady  Krzysztof  Rąkowski–  radna  M.Urbańska  prosi  o  informację  na
piśmie.

Radny Krzysztof Hile- najlepiej  zorganizować posiedzenie wyjazdowe i  zobaczyć.

Przewodniczący  Rady  Krzysztof  Rąkowski–  o  godz  14.55  zamknął  XIX  sesję  Rady
Miejskiej w Pabianicach.

Załączniki  do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Pabianicach ul. Zamkowa 16, pokój 31.

Protokółowała :                                                             Przewodniczył:

Monika Ludziejewska                                                 Krzysztof Rąkowski 
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